
 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
A Rákóczi út és a volt Városi Mozi felújításával kapcsolatosan korábban képbe került 
a bezárt BM óvoda hasznosítása is az önkormányzatunk részéről. Az akkori 
elképzelésekben több lehetőség is felmerült, így többek között egy városi szálloda 
építése, vagy a Kamara Színházhoz kapcsolható funkciójú épület megvalósítása. 
 
Számomra teljesen természetesnek tűnt, hogy Kecskemét városa megszerzi az 
épület tulajdonjogát a Belügyminisztériumtól. Nemrégiben azonban arról szereztem 
tudomást, hogy 2014 nyarán a Magyar Cserkészszövetség kapta meg ingyenesen 
ezt az ingatlant. 
 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
- Mikor és ki mondott le a BM ingatlan tulajdonának megszerzéséről  Városunk 
nevében? 
- Milyen lehetőségünk van arra, hogy városi kézbe kerüljön a volt óvoda? 
- Mit teszünk azért, hogy az épület jelenlegi romos állapotban ne rontsa a vele 
szemben lévő Kamara Színház látványát? 
- Milyen lehetőséget lát arra, hogy a mögötte lévő terület megújulását az új 
tulajdonos ne hátráltassa, hanem inkább segítse? 
 
Kérem, hogy kérdésemre a következő közgyűlésen válaszolni szíveskedjen. 
 
Tisztelettel,  
 
Király József 
MSZP képviselő 
 
 


